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Zápis	  č.	  6	  
zo	  zasadnutia	  VV	  STÚ	  

18.	  06.	  2013	  	  
Bratislava	  

	  
 
 
 
Program:	   1.	  	   Kontrola	  úloh	   Jurášek	  
	   2.	  	   reprezentačné	  štarty	   Kuriačková	  
	   3.	   Zhodnotenie	  reprezentačného	  výjazdu	  v	  Alanyi	   Kuriačková	  
	   4.	  	   Informácia	  z	  ETU	  kongresu	   Jurášek	  
	   5.	   Zhodnotenie	  akvatlonu	  -‐	  Bratislava	   Jurášek	  
	   6.	   Zhodnotenie	  triatlonu	  -‐	  Senec	   Jurášek	  
	   7.	   Zhodnotenie	  duatlonu	  -‐	  Levoča	   Holečko	  
	   8.	   Zhodnotenie	  akvatlonu	  -‐	  Nitra	   Peciar	  
	   9.	  	   Informácia	  o	  školení	  trénerov	   Kuriačková	  
	   10.	   Reprezentačné	  oblečenie	   Jurášek	  
	   11.	  	   Rôzne	  
	   12.	  	   Slávnostná	  tlačová	  beseda	   13:00h	  VV	  STÚ	  
 
Prítomní:	  Celerin,	  Holečko,	  Horínek,	  Jurášek,	  Kuriačka,	  Slovák,	  Kuriačková	  
Ospravedlnení:	  Došek	  
 
K	  bodu	  č.	  1	  
26/5	  úloha	  splnená	  
27/5	  trvá	  -‐	  Odpovedať	  Ondrušovej	  na	  jej	  sťažnosť	  	  
28/5	  trvá	  	  -‐	  Zabezpečiť	  zasadnutie	  Disciplinárnej	  komisie	  do	  30.	  júna	  	  
29/5	  úloha	  splnená	  
30/5	  úloha	  splnená	  
31/05	  úloha	  splnená	  	  
32/05	  úloha	  splnená	  
	  
K	  bodu	  č.	  2	  	  
Kuriačková	  informovala	  o	  štartoch	  slovenských	  pretekárov	  v	  n	  ajbližšom	  období.	  	  
Ako	  samoplatcovia	  na	  MEu23	  do	  holandského	  Holtenu	  cestujú	  Simon	  Brunovský	  a	  Martin	  Matušek.	  
Do	  Holtenu,	  ale	  na	  EP	  pocestuje	  aj	  Ivana	  Kuriačková,	  ktorá	  musí	  štartovať	  na	  EP	  namiesto	  Cremony.	  
Otvorená	   otázka	   štartu	   na	   MS	   v	  duatlone.	   Kuriačková	   argumentovala,	   že	   ako	   úradujúca	   majsterka	  
Európy	   by	   štartovať	   mala.	   Jurášek	   vyjadril	   názor,	   že	   v	  rozbehnutej	   triatlonovej	   sezóne,	   pred	  
triatlonovými	  MS	  a	  aj	  s	  prihliadnutím	  na	  dĺžku	  letu,	  pre	  Ivanu	  by	  mala	  byť	  priorita	  triatlon,	  nie	  duatlon.	  
S	  týmto	  názorom	  sa	   stotožnil	   aj	   Slovák,	  Horinek	  a	  Holečko.	  Kuriačka	  vyjadril	  názor	  na	  MS	   jednoznačne	  



cestovať.	   Po	   kratšej	   debate	   sa	   problém	   uzavrel:	   účasť	   na	   duatlonových	   MS	   Ivany	   Kuriačkovej	   bude	  
v	  plnej	  kompetencii	  trénerky.	  
Prípadnú	  účasť	  Petry	  Fašungovej	  bude	  VV	  STÚ	  posudzovať	  na	  základe	  výsledkov	  v	  Cali.	  
Na	   MS	   do	   Londýna	   na	   základe	   doterajších	   výsledkov	   predpokladá	   Kuriačková	   nominovať	   Iba	   Vargu	  
a	  Kuriačkovú.	   Prípadná	   ďalšie	   nominácia	   sa	   bude	   odvíjať	   od	   výsledkov	   na	   EPJ,	   či	   EP.	   Obaja	   istí	  
nominovaní	  absolvujú	  nielen	  triatlon,	  ale	  aj	  akvatlon.	  
Kuriačková	  informovala	  o	  nominačných	  pretekoch	  pre	  účasť	  na	  P.O.N.	  vo	  Dvoroch	  nad	  Žitavou.	  Potreba	  
opätovne	  informovať	  na	  našej	  stránke.	  	  
Slovák	   informoval	   o	  účasti	   na	  MS	   v	  kros	   triatlone	   troch	   pretekárov	   -‐	   Tomáš	   Jurkovič,	   Tomáš	   Kubek	   a	  
Jozef	   Tomašovič.	  Na	  ME	   v	  kros	   triatlone	   predpokladá	   rovnako	  početnú	   výpravu,	   na	   základe	   výsledkov	  
z	  MS	  a	  Slovenských	  pohárov.	  
„Aféra	  chýbajúce	  kolesá“	  členovia	  VV	  dôkladne	  prerokovali,	  ale	  bez	  osobného	  vypočutia	  Vargu,	  problém	  
medializovaný	   v	  niekorých	   médiách.	   Chyba	   nebola	   výhradne	   na	   strane	   Kuriačkovej,	   ako	   to	   bolo	  
prezentované	  niektorými	  médiami.	  Varga	  si	  musí	  voziť	  vlastné	  kolesá.	  Na	  vrcholné	  preteky	   (ME	  a	  MS),	  
na	   ktoré	   bude	   nominovaný,	   bude	   mať	   vytvorené	   čo	   najideálnejšie	   podmienky	   a	  pocestuje	   s	  ním	  
funkcionár	  s	  komplexným	  vybavením.	  	  
	  

K	  bodu	  č.	  3	  
Kuriačková	   zhodnotila	   reprezentačný	   výjazd	   v	  Alanyi	   -‐	   organizačne	   všetko	   zabezpečené	   a	  výjazd	   bez	  
problémov,	   výborné	   ubytovanie	   v	  kazachšstom	   hoteli,	   strava	   v	  hoteli	   vedľa,	   klimatizované	   izby,	  
s	  ladničkou.	  
Preteky	  –	  Kuriačková,	  trať	  si	  dôkladne	  prezrela,	  pri	  samotnom	  štarte	  využila	  štartové	  číslo	  1	  pre	  vybratie	  
si	   štartovej	   pozície,	   napriek	   tomu	   bola	   vo	   vode	   „veľká	   bitka“,	   na	   bicykli	   mala	   smolu,	   keď	   pri	   páde	  
francúzskej	   pretekárky	  musela	   úplne	   zastaviť	   a	   balík	   jej	   ušiel.	   Hodnotenie	   jej	   vystúpenia	   -‐	   neúspešné.	  
Prvé	  dve	  pretekárky	  boli	  vynikajúce,	  tretia	  však	  Ivanu	  ešte	  nikdy	  neporazila.	  
Štart	  Bednarovičovej	  bol	  poznačený	  žalúdočnými	  problémami,	  prišlo	  jej	  zle	  a	  preteky	  nedokončila.	  
V	  kategórii	  mužov	  štartovali	  Varga	  a	  Šiška.	  Varga	  síce	  vyplával	  na	  1.	  mieste,	  rozdiely	  boli	  ale	  minimálne.	  
Jazdil	   vo	  vedúcej	  deväťčlennej	   skupinke,	  ale	  na	  začiatku	  5.	  kola	  dostal	  defekt.	  Bednarovičová	   jej	  večer	  
pred	   pretekmi	   oznámila,	   že	   z	  dohody	   o	  dodaní	   jej	   vlastných	   kolies	   zišlo,	   preto	   to	   považovala	   za	  
bezpredmetné.	  Je	  to	  poučenie	  aj	  pre	  ňu,	  dohody	  musia	  byť	  konkrétne,	  nie	  sprostredkované.	  	  
	  

K	  bodu	  č.	  4	  
Jurášek	   stručne	   informoval	   o	  záveroch	   volebného	   kongresu	   ETU.	   Staronovým	   prezidentom	   je	   Talian	  
Renato	  Bertrandi.	  	  
	  

K	  bodu	  č.	  5	  
Jurášek	  pozitívne	  zhodnotil	  bratislavský	  akvatlon.	  Organizátori	  odstránili	  chyby	  z	  minulého	  roka.	  	  
Kuriačková	  –	  pripomienka	  o	  nedostatočnom	  doklade	  o	  zaplatení	  štartovného,	  chýbal	  podpis	  a	  dátum.	  
	  

K	  bodu	  č.	  6	  
Jurášek	  zhodnotil	  Senecký	  	  triatlon	  –	  negatíva:	  problém	  so	  značením	  aktuálnych	  tratí,	  zjednodušiť	  
a	  zbezpečnostniť	  vjazd	  a	  výjazd	  do/z	  depa,	  doplniť	  organizátora	  na	  križovatku,	  odporúčanie	  presunúť	  
začiatok	  a	  koniec	  depa	  až	  na	  chodník	  ku	  ceste.	  	  
Holečko,	  pozitívne	  hodnotí	  podujatie,	  jeden	  úsek	  cyklistiky	  sa	  šiel	  ale	  po	  úplne	  rozbitej	  ceste,	  aj	  keď	  
pripúšťa,	  že	  na	  niektorých	  podujatiach	  sa	  	  jazdí	  ešte	  na	  horších	  cestách.	  
	  

K	  bodu	  č.	  7	  
Holečko	   pozitívne	   zhodnotil	   duatlon	   v	  Levočskej	   doline,	   ako	   aj	   prístup	   organizátorov	   pri	   riešení	  
akýchkoľvek	  pripomienok	   zo	   strany	   technického	  delegáta.	  Problém	  vidí	   v	  nedostatočnom	  značení	   tratí	  
a	  v	  nedávaní	  finančných	  odmien	  pre	  najlepších.	  
Jurášek	  pozitívne	  vidí	  presun	  depa	  z	  parkoviska	  na	  hlavnú	  komunikáciu.	  	  
	  

K	  bodu	  č.	  8	  
Kuriačka	  zhodnotil	  Nitriansky	  akvatlon	  -‐	  mimoriadne	  dobrá	  účasť,	  veľmi	  veľa	  mladších	  a	  starších	  žiakov,	  
počasie	  ideálne.	  K	  pozitívam	  radí	  skutočnosť,	  že	  areál	  bol	  kompletne	  k	  dispozícii	   len	  pretekom	  a	  vysoký	  
počet	   štartujúcich.	  Negatívum	  -‐	   zlé	   značenie,	  modrá	   farba	  na	  sivom	  asfalte,	  aj	  keď	   faktom	   je,	   že	  nikto	  



nezablúdil.	  Rozhodcovia	  urobili	  chyby	  pri	  rátaní	  kôl,	  vedúci	  pretekár	  v	  dorasteneckej	  kategórii	  odplával	  
obrátku	  navyše.	  
Súťažný	  výbor	  rozhodol	  o	  nevyhlásení	  M-‐SR	  	  dorastencov.	  Predkladá	  návrh	  na	  preloženie	  do	  Piešťan,	  
alebo	  Košíc.	  	  
Hlasovanie:	  Košice	  4	  hlasy	  -‐	  Piešťany	  2	  hlasy,	  M-‐SR	  sa	  uskutočnia	  v	  Košiciach.	  	  
	  

K	  bodu	  č.	  9	  
Kuriačková	   informovala	  o	  školení	   trénerov	   I.	   stupňa.	  Absolvovalo	  ho	  10	  uchádzačov.	  Výsledky	   testu	  zo	  
špecializácie:	  
A	  -‐	  	  Drahovská,	  Švecová,	  Jurkovič,	  Mosznyák,	  Miko	  
B	  	  -‐	  Števánková,	  Greš	  
C	  	  -‐	  Golian,	  Václavíková	  
D	  -‐	  Konečný	  
	  

K	  bodu	  č.	  10	  
Horínek	   vysvetlil	   dôvody	   a	  spôsoby	   porušenia	   rozhodnutia	   VV	   STÚ	   o	  zabezpečení	   reprezentačného	  
oblečenia.	  	  
Kuriačka	   pozitívne	   hodnotí	   oblečenie,	   ale	   rezolútne	   odsudzuje	   svojvoľnú	   zmenu	   kolektívneho	  
rozhodnutia	  VV	  STÚ	  jedným	  členom.	  V	  budúcnosti	  sa	  to	  nemôže	  zopakovať.	  
VV	   prerokoval	   odpredaj	   reprezentačného	   oblečenia.	   Varga	   a	  Kuriačková	   kompletne	   zabezpečené,	  
pretekári	   nominovaní	  na	  ME	  a	  MS	  majú	  možnosť	   si	   oblečenie	  odkúpiť	   za	  50%	  nadobúdacej	   ceny	   (125	  
EUR).	  Všetci	  ostatní	  si	  oficiálne	  reprezentačné	  oblečenie	  môžu	  zakúpiť	  za	  100%	  nadobúdacej	  ceny	  (250	  
eur).	  	  
	  
K	  bodu	  č.	  11	  
Kuriačková	  –	  výjazd	  na	  Preteky	  olympijských	  nádejí,	  VV	  odporúča	  dopravu	  autobusom.	  Nominácia	  na	  
základe	  pretekov	  vo	  Dvoroch	  nad	  Žitavou	  a	  v	  Hurbanove.	  	  
	  

K	  bodu	  č.	  12	  
V	  reštaurácii	  Domu	  športu	  sa	  uskutočnila	  slávnostná	  tlačová	  beseda	  pri	  príležitosti	  25.	  výročia	  založenia	  
STÚ.	  Okrem	  krátkeho	  prierezu	  25	   rokov	   a	  najdôležitejších	  úspechov,	   boli	   ocenení	   funkcionári,	   ktorí	   sa	  
zaslúžili	   o	  rozvoj	   triatlonu	   na	   Slovensku.	   Zo	   strany	   novinárov	   padalo	   najviac	   otázok	   na	   „kauzu	  
chýbajúcich	  kolies“	  pre	  Richarda	  Vargu.	  
	  
Schválil:	  
-‐	  presunutie	  M-‐SR	  akvatlonových	  M-‐SR	  v	  kategórii	  dorastencov	  z	  Nitry	  do	  Košíc;	  
-‐	  výšku	  odpredaja	  reprezentačného	  oblečenia	  záujemcom:	  riadne	  nominovaní	  na	  ME	  a	  MS	  budú	  mať	  
možnosť	  odkúpenia	  za	  50%	  ceny,	  každý	  ďalší	  za	  100%.	  
 
Úlohy:	  
33/06	  Individuálne	  riešiť	  oficiálne	  výjazdy	  Richarda	  Vargu	  	   Z.:	  VV	  STÚ	  
	   T.:	  trvalý	  
34/06	  Komplexne	  zabezpečiť	  reprezentačný	  výjazd	  na	  MS	  v	  kros	  triatlone	  	   Z.:	  Jurášek,	  Slovák	  
	   T.:	  ihneď	  
35/06	  Komplexne	  zabezpečiť	  reprezentačný	  výjazd	  na	  MS	  v	  šprint	  triatlone	  	   Z.:	  Jurášek	  
	   T.:	  ihneď	  

	  
 
 

Zapísal: Jurášek 
 
 
Kontroloval: Holečko 
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Pozvánka	  
na	  zasadnutie	  VV	  STÚ	  
18.	  06.	  2013	  (utorok)	  

10.00	  hod.	  
Bratislava	  

	  
	  
Program:	   1.	  	   Kontrola	  úloh	   Jurášek	  
	   2.	  	   reprezentačné	  štarty	   Kuriačková	  
	   3.	   Zhodnotenie	  reprezentačného	  výjazdu	  v	  Alanyi	   Kuriačková	  
	   4.	  	   Informácia	  z	  ETU	  kongresu	   Jurášek	  
	   5.	   Zhodnotenie	  akvatlonu	  -‐	  Bratislava	   Jurášek	  
	   6.	   Zhodnotenie	  triatlonu	  -‐	  Senec	   Jurášek	  
	   7.	   Zhodnotenie	  duatlonu	  -‐	  Levoča	   Holečko	  
	   8.	   Zhodnotenie	  akvatlonu	  -‐	  Nitra	   Peciar	  
	   9.	  	   Informácia	  o	  školení	  trénerov	   Kuriačková	  
	   10.	   Reprezentačné	  oblečenie	   Jurášek	  
	   11.	  	   Rôzne	  
	   12.	  	   Slávnostná	  tlačová	  beseda	   13:00h	  VV	  STÚ	  
	  
	  
Zasadnutie	  sa	  uskutoční	  v	  Dome	  športu	  -‐	  č.	  zasadačky	  407.	  	  
	  

 
 
 
 

 Jozef Jurášek Milan Celerin 
 prezident STÚ viceprezident STÚ 
 

	  
 


